

DASAR PRIVASI

Mangosteen Beverage (M) Sdn Bhd ("XANGO" atau "kami") menghormati privasi individu anda. Dasar Privasi ini mendokumenkan kepatuhan kami kepada standard industri yang paling tinggi untuk melindungi maklumat peribadi anda. Dengan melawat laman web XANGO ("Laman") atau menggunakan mana-mana perkhidmatan yang ditawarkan di laman web ini, anda mengakui bahawa anda menerima amalan dan polisi yang digariskan dalam Dasar Privasi ini. Dasar Privasi ini adalah berkesan pada 1 Februari, 2014. Ia terpakai kepada maklumat yang dikumpul melalui Laman dan meliputi bidang-bidang berikut:

- Apakah maklumat peribadi yang dikumpulkan oleh XANGO melalui Laman ini;
- Bagaimana XANGO menggunakan maklumat ini;
- Dengan siapa XANGO boleh berkongsi maklumat ini;
- Apakah jenis prosedur keselamatan di tempat untuk melindungi daripada sebarang kehilangan, penyalahgunaan atau pengubahsuaian maklumat di bawah kawalan kami dan
- Bagaimana anda boleh membetulkan apa-apa ketidaktepatan di dalam maklumat.

XANGO mematuhi Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 di Malaysia. XANGO juga mematuhi U.S.-E.U. Rangka kerja Safe Harbor dan rangka kerja AS-Swiss Safe Harbor seperti yang dikemukakan oleh Jabatan Perdagangan Amerika Syarikat mengenai pengumpulan, penggunaan dan penyimpanan data peribadi dari negara-negara anggota Kesatuan Eropah dan Switzerland. XANGO telah mengesahkan bahawa ia berpegang teguh kepada Safe Harbor Prinsip Privasi notis, pilihan, pemindahan seterusnya, keselamatan, integriti data, akses, dan penguatkuasaan. Untuk mengetahui lebih lanjut mengenai program Perlindungan Keselamatan, dan untuk melihat pensijilan XANGO, sila layari <http://www.export.gov/safeharbor/>.

1. Pengumpulan dan Penggunaan Maklumat

XANGO mengumpul maklumat di Laman ini di dua peringkat yang berbeza. Pertama, kami mengumpul tanpa nama, maklumat agregat (seperti nama domain atau alamat IP) dari semua pelawat ke Laman ini. Maklumat jenis ini adalah bukan maklumat peribadi dan tidak pernah dikaitkan dengan apa-apa maklumat peribadi. Ia hanya digunakan dalam agregat untuk menghasilkan laporan statistik tentang penggunaan Laman ini.

Kedua, kita memerlukan pengemukaan maklumat tertentu peribadi apabila anda menggunakan perkhidmatan yang terdapat di Laman ini. Sebagai contoh, penggunaan nama pengguna dan kata laluan anda membolehkan kami mengenalpasti anda sebagai pendedar XANGO ®. Selaras dengan pendaftaran anda, anda juga akan memberikan

data induk anda seperti nama, jantina, tarikh lahir, kewarganegaraan, status perkahwinan, butiran kad pengenalan / pasport, gambar-gambar, maklumat perhubungan seperti nombor telefon, menaja dan maklumat penempatan, penyata kepentingan benefisial, nama pengguna, kata laluan, dan jawapan kepada soalan-soalan keselamatan kami. Kami juga mengumpulkan bil dan maklumat pembayaran seperti akaun bank anda dan butir-butir kad kredit serta alamat pos dan e-mel anda, maklumat pampasan, dan apa-apa maklumat lain yang kami fikirkan sebagai perlu atau sesuai dari semasa ke semasa berkaitan dengan perhubungan perdagangan anda dengan kami.

Kecuali dinyatakan lain dalam borang yang berkenaan di mana data induk anda diminta, pemberian maklumat peribadi anda adalah wajib. Dalam sesetengah keadaan, pegangan data tersebut akan bermakna bahawa anda tidak boleh mengambil kesempatan daripada produk atau perkhidmatan XANGO tertentu.

Setakat mana anda dengan sengaja dan secara sukarela mendedahkan kepada kami apa-apa maklumat peribadi mana-mana individu lain, kami akan mengambil alih, tanpa pengesahan bebas, yang anda perolehi persetujuan masing-masing orang untuk pendedahan dan juga pemprosesan yang sama mengikut terma dasar ini.

2. Maklumat peribadi Kanak-kanak bawah 13

XANGO mematuhi keperluan dalam Kanak-kanak Privasi Dalam Talian Akta Perlindungan ("COPPA") dan peraturan FTC mentafsirkan COPPA (16 CFR § 512). Laman ini tidak ditujukan kepada kanak-kanak dan kami tidak mengumpul maklumat kenal pasti diri daripada kanak-kanak di bawah 13 tahun melalui Laman ini.

3. Penggunaan Maklumat Peribadi Anda

Maklumat peribadi yang diberikan kepada XANGO akan, tanpa had, digunakan bagi maksud yang berikut:

- menilai perjanjian pengedar ;
- pengesahan pengenalan ;
- Tindakan yang berkaitan dengan aktiviti jualan langsung anda;
- mewujudkan dan menguruskan akaun anda, menyediakan produk dan perkhidmatan kami, dan bertindak balas kepada pertanyaan anda
- mengesahkan maklumat kad pembayaran anda ;
- menyediakan, mentadbir dan berkomunikasi dengan anda tentang produk, perkhidmatan, dan promosi ;
- melindungi dan mengelakkan penipuan, urus niaga tanpa kebenaran, tuntutan dan liabiliti lain, dan mengurus pendedahan risiko dan kualiti francais;

- beroperasi, menilai dan meningkatkan perniagaan kami (termasuk membangunkan produk dan perkhidmatan baru ; menguruskan komunikasi kami ; menentukan keberkesanan pengiklanan kami ; menganalisis produk, perkhidmatan dan laman web ; memudahkan fungsi laman web kami dan melaksanakan perakaunan, pengauditan, bil, aktiviti perdamaian dan koleksi);
- membantu pihak-pihak ketiga dalam penyediaan produk atau perkhidmatan yang anda meminta daripada pihak ketiga, seperti bagi maksud menyampaikan produk XANGO kepada anda ;
- melaksanakan analisis data untuk menentukan , antara ukuran lain, perkembangan perniagaan, beberapa pendaftar, saluran, transaksi berbelanja, dan prestasi laman web ;
- mematuhi keperluan undang-undang yang terpakai dan piawaian industri dan dasar-dasar kita, dan
- melaksanakan pengauditan, penyelidikan, dan analisis untuk mengekalkan, melindungi, dan meningkatkan perkhidmatan kami.

Kecuali sebagaimana yang diperuntukkan selainnya dalam Dasar Privasi ini, XANGO tidak menjual, menyewa, atau berkongsi maklumat pengguna kepada atau dengan mana-mana pihak ketiga yang tidak bergabung atau dimiliki oleh XANGO , kecuali pembekal perkhidmatan yang boleh membantu XANGO dalam bidang seperti penyimpanan data. XANGO tidak akan memberi atau menjual maklumat peribadi anda akan digunakan untuk tujuan menghantar anda tawaran komersial yang tidak diminta (seperti spam) daripada mana-mana pihak ketiga. Kami tidak akan menggunakan maklumat peribadi anda untuk menghantar tawaran komersial yang tidak diminta. Walau bagaimanapun, kami mungkin perlu menghubungi anda untuk tujuan lain daripada pemasaran , contohnya mengenai status Laman ini, akaun anda, atau perkara-perkara lain yang berkaitan dengan peranan anda sebagai pengedar produk XANGO. Anda tidak boleh memilih untuk keluar daripada jenis komunikasi. Jika anda ingin menghentikan langganan e-mel pemasaran kami, sila ikuti arahan di e-mel atau pergi ke pilihan penyelenggaraan e-mel dalam halaman tetapan akaun.

Kami boleh memberikan maklumat peribadi anda kepada syarikat-syarikat yang menyediakan perkhidmatan untuk membantu kami dengan aktiviti perniagaan kami seperti penghantaran pesanan anda atau menawarkan live chat sokongan pelanggan. Syarikat-syarikat ini dibenarkan untuk menggunakan maklumat peribadi anda hanya seperti yang diperlukan untuk menyediakan perkhidmatan ini kepada kami.

4. Penggunaan Maklumat Agregat

Kami menyimpan maklumat yang kami kumpul melalui fail log untuk mencipta profil pengguna kami. Log fail rekod protokol internet alamat (IP), jenis penyemak imbas, pembekal perkhidmatan internet (ISP), merujuk muka surat keluar /, jenis platform, penanda tarikh / masa, dan bilangan klik untuk menganalisis trend, mentadbir tapak, trek pergerakan pengguna dalam agregat, dan mengumpul maklumat demografi yang luas untuk penggunaan agregat. Alamat IP, dan lain-lain adalah bukan maklumat peribadi dan tidak dikaitkan dengan maklumat peribadi. Profil A disimpan maklumat

terperinci bagaimana pengguna individu menggunakan laman web ini. Ia digunakan untuk tujuan dalaman, untuk membantu kami meningkatkan pengalaman pengguna kami. Kami tidak berkongsi profil anda dengan mana-mana pihak ketiga.

5. Penjejakan Teknologi

“Cookie” ialah satu fail teks kecil yang disimpan pada komputer pengguna untuk tujuan penyimpanan rekod. Kami menggunakan cookies di Laman ini. Kami menghubungkan maklumat yang kami simpan di cookies untuk apa-apa maklumat peribadi yang anda serahkan ketika berada di laman kami.

Kami menggunakan kedua-dua cookie ID sesi dan cookie berterusan. Kami menggunakan cookies sesi untuk menjadikannya lebih mudah bagi anda untuk mengemudi Laman kami. Cookie ID sesi tamat apabila anda menutup pelayar anda. Cookie berterusan kekal pada pemacu keras anda untuk tempoh yang panjang. Anda boleh mengeluarkan cookie berterusan dengan mengikuti arahan yang diberikan dalam "pembantuan atau help" fail pelayar Internet anda.

Kami menetapkan cookie berterusan untuk menyimpan login sah anda supaya anda tidak perlu log masuk lebih daripada sekali. Cookie berterusan juga membolehkan kami untuk mengesan dan menyasarkan minat pengguna untuk mempertingkatkan pengalaman pada laman kami. Jika anda menolak cookies, anda masih boleh menggunakan laman kami, tetapi keupayaan anda untuk menggunakan sesetengah kawasan di laman kami akan terhad.

Penggunaan cookie oleh rakan kongsi kami, sekutu, mengesan syarikat utiliti, dan pembekal perkhidmatan yang tidak dilindungi oleh pernyataan privasi kami. Kami tidak mempunyai akses atau kawalan ke atas kuki ini. Rakan-rakan kami, sekutu, mengesan syarikat utiliti, dan pembekal perkhidmatan menggunakan cookies sesi ID untuk membuat lebih mudah bagi anda untuk mengemudi laman kami.

Kami melantik atau rakan pengiklanan pihak ketiga kami menggunakan teknologi perisian yang dipanggil gifs jelas (aka Web Beacons / Web Bugs) yang membantu kita lebih baik menguruskan kandungan di Laman kami dengan memaklumkan kita apa kandungan adalah berkesan. Gifs yang jelas adalah grafik kecil dengan pengecam unik, sama dalam fungsi untuk cookies, dan digunakan untuk mengesan pergerakan dalam talian dari pengguna Web. Berbeza dengan cookies, yang disimpan pada komputer cakera keras pengguna, gifs jelas tertanam tidak kelihatan di laman web dan kira-kira saiz tempoh di hujung ayat ini. Kami tidak mengikat maklumat yang dikumpul oleh gifs jelas kepada maklumat pelanggan kami pengenalan diri.

Kami menggunakan objek kongsi tempatan, juga dikenali sebagai cookies Flash, untuk menyimpan pilihan anda seperti kawalan kelantangan atau skor permainan yang tinggi, atau kandungan paparan berdasarkan apa yang anda lihat di Laman kami untuk memperibadikan lawatan anda. Pihak ketiga, dengan siapa kita rakan kongsi untuk menyediakan ciri-ciri tertentu di laman web kami atau untuk memaparkan iklan

berdasarkan aktiviti melayari laman web anda, menggunakan cookies Flash untuk mengumpul dan menyimpan maklumat.

“Cookies” kilat adalah berbeza daripada cookie pelayar kerana jumlah, jenis, dan bagaimana data disimpan. Alat pengurusan Cookie disediakan oleh pelayar anda tidak akan membuang cookies Flash. Untuk mengetahui bagaimana untuk menguruskan tetapan privasi dan penyimpanan untuk cookies Flash klik di sini: http://www.macromedia.com/support/documentation/en/flashplayer/help/settings_manager.html#117118

6. Pendedahan Maklumat Peribadi tuntutan undang-undang

Kami akan mendedahkan maklumat peribadi apabila dikehendaki oleh undang-undang, atau jika kita mempunyai kepercayaan yang baik bahawa tindakan itu adalah perlu untuk (a) mematuhi prosiding kehakiman semasa, perintah mahkamah atau proses undang-undang disampaikan kepada kita, (b) melindungi dan mempertahankan hak-hak kita, atau (c) melindungi hak, harta, dan kepentingan lain dari pengguna kami atau orang lain.

7. Pemindahan perniagaan

Sekiranya XANGO akan melalui peralihan perniagaan atau pemindahan, seperti penggabungan, pemerolehan oleh syarikat lain, atau penjualan sebahagian asetnya, atau dalam hal tidak mungkin bahawa XANGO keluar dari perniagaan atau memasuki kebangkrapan, pengguna kami maklumat peribadi boleh menjadi sebahagian daripada aset yang dipindahkan. Anda mengakui bahawa pemindahan itu boleh berlaku, dan bahawa mana-mana pemeroleh daripada XANGO atau asetnya boleh terus menggunakan maklumat peribadi anda seperti yang dinyatakan dalam Dasar Privasi ini.

8. Pautan

Laman ini mempunyai pautan ke laman web lain. XANGO tidak bertanggungjawab untuk amalan privasi atau kandungan laman-laman lain. Kami menggalakkan anda untuk menyedari apabila anda meninggalkan Laman kami dan untuk membaca dasar privasi bagi setiap laman web yang mengumpul maklumat peribadi. Dasar Privasi ini digunakan semata-mata untuk maklumat yang dikumpul oleh Laman kami.

9. Media Sosial dan Widget

Laman web kami termasuk Ciri-ciri Media Sosial seperti Facebook butang "Like", dan Widget, seperti "Share this" butang atau mini-program interaktif yang berjalan pada Laman kami. Ciri-ciri ini mungkin alamat IP anda, halaman yang melawat di Laman kami dan boleh menetapkan cookie untuk membolehkan Ciri-ciri untuk berfungsi dengan betul. Media sosial Ciri-ciri dan Widget adalah sama ada menjadi tuan rumah oleh pihak ketiga atau dihoskan secara langsung di Tapak kami. Interaksi anda dengan Ciri-ciri ini adalah ditadbir oleh dasar privasi syarikat mengadakannya.

10. Forum Awam

Laman web kami menawarkan blog capai awam atau forum komuniti. Anda harus sedar bahawa apa-apa maklumat yang anda berikan di kawasan-kawasan boleh dibaca, dikumpulkan, dan digunakan oleh orang lain yang mengaksesnya. Untuk memohon mengeluarkan maklumat peribadi anda daripada blog kami atau forum komuniti ini, sila hubungi kami. Dalam beberapa kes, kita mungkin tidak dapat mengeluarkan maklumat peribadi anda, di mana kita akan memberitahu anda jika kami tidak dapat berbuat demikian dan mengapa.

11. Keselamatan

XANGO mengambil langkah berjaga-jaga yang berpatutan secara komersil untuk melindungi maklumat anda. Apabila anda memasukkan maklumat sensitif pada borang pesanan kami, kami menyulitkan penghantaran maklumat yang menggunakan teknologi lapisan soket selamat (SSL). Walau bagaimanapun, memandangkan sifat Internet dan hakikat bahawa langkah-langkah keselamatan rangkaian tidak sempurna, kami tidak dapat menjamin keselamatan maklumat anda.

Kami juga membuat satu usaha untuk melindungi maklumat anda di luar talian. Semua maklumat pengguna kami, bukan hanya maklumat sensitif yang disebutkan di atas, adalah terhad di pejabat kami. Hanya pekerja yang memerlukan maklumat untuk melakukan kerja yang khusus diberi akses kepada maklumat peribadi. Semua pekerja akan dimaklumkan dari masa ke semasa mengenai amalan keselamatan dan privasi kami. Akhir sekali, Server yang menyimpan maklumat peribadi anda ditempatkan dalam persekitaran yang selamat.

Apabila mendaftar untuk akses kepada kawasan yang selamat Laman ini, kami akan meminta anda untuk memilih nama pengguna dan kata laluan. Kami mengesyorkan bahawa anda tidak mendedahkan kata laluan anda kepada sesiapa. Kami tidak akan meminta kata laluan anda melalui panggilan telefon tanpa diminta atau e-mel yang tidak diminta. Juga, jangan lupa untuk mendaftar keluar dari laman web dan menutup tettingkap penyemak imbas anda apabila anda selesai. Ini adalah untuk memastikan orang lain tidak boleh mengakses maklumat peribadi anda dan surat-menyurat semasa mengakses komputer anda.

Jika anda mempunyai sebarang soalan mengenai keselamatan di Tapak kami, anda boleh menghantar mesej kepada webmaster di webmaster@xango.com.

12. Membetulkan, Mengemaskini, Memadam dan Menyahaktifkan Maklumat Peribadi

Jika maklumat peribadi anda berubah, anda boleh menghubungi kami untuk membetulkan, mengemaskinikan, atau memadam dan menyahaktifkan rekod kami maklumat peribadi anda. Kami akan bertindak balas terhadap permintaan untuk akses kepada maklumat peribadi dalam tempoh 21 hari dari tarikh penerimaan permintaan anda.

Kami akan menyimpan maklumat anda selagi akaun anda aktif atau yang perlu untuk memberikan anda perkhidmatan. Jika anda ingin membatalkan akaun anda atau meminta bahawa kita tidak lagi menggunakan maklumat anda untuk memberikan anda perkhidmatan, hubungi kami. Kami akan menyimpan dan menggunakan maklumat anda seperti yang diperlukan untuk mematuhi undang-undang guaman, menyelesaikan pertikaian, dan menguatkuasakan perjanjian kami.

13. Testimonial

Dengan persetujuan anda, kami boleh menghantar testimoni anda bersama-sama dengan nama anda. Jika anda ingin testimoni anda dikeluarkan, sila [hubungi kami](#)

14. Pemberitahuan Perubahan

Jika kita membuat keputusan untuk menukar Polisi Privasi kami, kami jelas akan menyiarkan notis pada halaman utama dan laman-laman lain untuk memberi isyarat kepada anda mengenai perubahan itu. Jika Dasar Privasi perubahan material supaya maklumat peribadi anda akan digunakan dengan cara yang berbeza daripada yang dinyatakan pada masa pengumpulan, kita akan cuba untuk menghubungi anda melalui e-mel untuk memberikan anda pilihan sama ada atau tidak kita boleh menggunakan anda maklumat dalam cara yang berbeza. Walau bagaimanapun, anda bertanggungjawab untuk memastikan kita mempunyai alamat e-mel kerja semasa untuk anda. Jika alamat e-mel yang anda telah berikan kepada kami adalah betul atau tidak lagi beroperasi, kami akan mempunyai kewajipan lanjut untuk memberitahu anda selain untuk menghantar notis itu kepada Laman kami. Di samping itu, jika kita membuat apa-apa perubahan material dalam amalan privasi kami yang mempengaruhi maklumat pengguna yang telah disimpan dalam pangkalan data kami, kami akan menyiarkan suatu notis yang mudah dilihat di halaman pengguna memberitahu utama mengenai perubahan itu. Dalam beberapa kes di mana kami pos notis kami juga akan menghantar e-mel pengguna yang telah memilih untuk menerima komunikasi daripada kami, memberitahu mereka tentang perubahan dalam amalan privasi kami.

15. Maklumat Hubungi

Untuk maklumat lanjut mengenai laman ini atau produk XANGO, sila [hubungi kami](#).

Mangosteen Beverage (M) Sdn Bhd
(Co. No.741668-H) (AJL931692)
91-G, Blk H, Jaya One @ Palm Square
72A, Jalan Universiti
Petaling Jaya, 46200
Selangor, Malaysia

Talian Toll Free: 1-800-88-8829

Talian Fax Number: 1-800-88-9829

Emel: service@xango.com.my

Waktu Operasi Perkhidmatan Pelanggan : 10.00pg and 7.00mlm, Isnin hingga Jumaat
(Kecuali Cuti Am)